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Generalforsamling 
Nyskole Vandværk d. 07. marts 2023 på Viggården 

 

1. Valg af dirigent: 

 

 Børge Jørgensen 

  

2. Valg af stemmetællere: 

 

 Bent Krøl 

 Finn Plet-Hansen 

 

3. Formandsberetning for året 2022: 

 

Der er udpumpet 49.611 m3 vand, hvoraf 47.274 M3 er målt ved forbrugerne. Det er kun 

et spild på ca. 3%, hvilket er flot, for det er efter vi fik renoveret alle ledninger på 

Brovænget. 

Vi bruger ca. 0,85 kW pr m3 vand vi udpumper, men strømprisen i 2022 har i perioder 

været 3 gange så dyr. 

Vi er ikke færdig med BNBO-forhandlingerne, med de berørte landmænd, da vi har 

forhandlet med kommunen om at få nedsat områdets størrelse, og der er også delte 

meninger i den nye regering, om området kun skal være større, for de boringer der har 

problemer med vandanalyserne, og mindre for andre uden problemer. 

Hos os er der taget vandprøver i boringer ved forbrugere og på vandværket for over 200 

forskellige pesticider samt for PFOS, og der var ikke nogen bemærkninger, hvilket vi er 

meget stolte over. 

Der er etableret 1,3 km vandledning til Bondens Nakke (Gåbensevej 42, 44 , 46 og 48), 

der er kun 4 huse,  og kun det ene skulle have vand nu, og der er kun forbrugt 20 m3 vand, 

men ifølge kommunen er vi forpligtet til at levere, og de 3 andre huse kommer jo nok med, 

når de en gang skal sælges. 

Vi har fået skiftet målerne i de sidste huse, og det var i de huse, som stod tomme, eller 

hvor det var umuligt at få adgang til sidste år. 

Der var stadig 72 forbrugere der ikke aflæste deres måler til Nytår, som vi så måtte ud at 

aflæse. 

 

Kommunen har pålagt vores vandværk at gå i dialog med Sundby vandværk, om at levere 

vand til deres forbrugere. Deres vandværk og boring kan nemlig ikke blive godkendt eller 

blive liggende der, hvor det er i dag. 

Vi har lavet et tilbud til dem, haft møder med dem flere gange, men hver gang med en ny 

formand, men nu overvejer de fremtiden, da det koster forbrugerne penge til en 

forbindelse til os. 

Der er lagt ny ledning ud til huset på molen Gåbensevej Strandvej, og det er elselskabet 

der har betalt gravearbejdet, da deres gamle elkabel lå tæt ved vores vandledning, og 

gnister fra en kortslutning havde brændt hul på vores ledning. 

Der er også lagt vand ind til gården Gåbensevej 24, hvor der er en stor svinebesætning, og 

de skal bruge meget vand. 
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Jeg har været rundt ved naboer, og spurgt om de har bemærket ændringer på vandtrykket, 

men det har de ikke. 

Vi har også i august haft det helt store Vandværkseftersyn fra kommunen, det gik rigtig 

godt, han bemærkede blot, at han syntes vi skulle prale lidt på vores hjemmeside med at 

der ikke fandtes pesticider eller PFOS/PFAS i vore prøver, kun i en boringsbrønd i skoven 

fandt han et par edderkopper, det var som om han skulle finde noget. 

Vi er som tidligere nævnt i dialog med kommunen om nedsættelse af beskyttelses området 

omkring vores boringer, da alle vandanalyser i boringerne er fine, og indtil denne dialog 

med kommunen afsluttes, har vi gjort 2 boringer inaktive, så der foreløbig kun laves 

beskyttes område omkring 2 boringer. 

I har måske også bemærket at prisen på vand, er steget i 2023, lige som alt andet omkring 

os er steget.  

Det skyldes blandt andet, at strømprisen er steget, men også den omkostning til beskyttelse 

omkring boringerne koster i årene fremover, alt efter hvad den nye regering laver af 

yderlig ændringer. 

På selve vandværket, er det også nødvendig med noget mere automatic og nye pumper, for 

der er jo ikke lavet noget siden det blev bygget i 1980.  

Jeg vil slutte min beretning, med en tak til håndværkere og alle der har hjulpet til i året der 

er gået, og en tak for godt samarbejde til vandværkspasser og til bestyrelse. 

Tak til vores kasserer Kjeld Nielsen, som nu mener at have aftjent sin værnepligt efter 27 

– 28 år. Du skal have mange tak for de mange år. 

Vi venter dog til næste møde inden vi tager rigtig afsked med dig som kasserer. 

 

 

Beretningen godkendt. 
 

 

 

4. Regnskab ved kasseren. 

 

Kasseren gennemgik regnskabet punkt for punkt og besvarede spørgsmål, der var kun 

et spørgsmål til strømforbrug.  

Regnskab godkendt. 

Kommentar: Ingen 

 

Se regnskab på vandværkets hjemmeside. 

 

5. Indkomne forslag. 

 

Ingen forslag indkommet: 

  

 

6. Valg af bestyrelse. 

 

 Valgt blev: Torben Larsen      - genvalgt 

   Christian Henriksen     - nyvalgt 

   Kjeld Nielsen  - ønskede ikke genvalg 
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7. Valg af suppleanter 
 

 Valgt blev:  

   Kim Svendsen 

   Erik Møller 
 

8. Evt. 
           

Formanden takkede af, og vi gik over til smørrebrød og efterfølgende kaffe. 
  

. 

 

 

------------------------------------------                                  ------------------------------------------- 

 

------------------------------------------                                  ------------------------------------------- 

 

------------------------------------------                                  ------------------------------------------- 

 


